
PROTOKÓŁ Nr II/2024 

 

z sesji Rady Gminy Radecznica, która odbyła się w dniu 17 maja 2024 roku 

w godzinach: 13
00

 – 14
40

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Radecznicy 

 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

1. Chorzępa Łukasz                                                      9. Olech Jarosław 

2. Gumieniak Jerzy     10. Pawelczyk Beata  

3. Hadam Monika     11. Poświatowski Mirosław 

4. Jachymek Celina      12. Sołtys Janusz   

5. Kijek Zbysław     13. Studziński Wiesław  

6. Małysz Joanna     14. Sznitowska Laura   

7. Mogielnicki Tomasz                            15. Zymon Marcin  

8. Nastaj Maciej  

      

Nieobecny – Sołtys Janusz  

                                            

ponadto w obradach uczestniczyli: 

 

1. Edward Polak - Wójt Gminy  

2. Bożena Kiesz – Skarbnik Gminy  

 

Proponowany  porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

b) w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

Radecznica 

c) w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Radecznica 

d) w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad.  

 



Ad. punktu 1 - go 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Zymon – jest godzina 13 
00 

otwieram obrady II sesji Rady Gminy Radecznica.  Powitał na obradach Pana Wójta Edwarda 

Polaka, Panią Skarbnik Bożenę Kiesz, Panie i Panów Radnych.  

Stwierdził, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 radnych, a po dotarciu 

Radnego Pana Jerzego Gumieniaka obecnych jest 14 Radnych. Poprosił aby przybyły Radny 

podpisał listę obecności.  

 

Ad. punktu 2 – go 

 

Prowadzący obrady oznajmił, że w obradach uczestniczy 14 radnych, stwierdził quorum 

uprawniające do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie przeczytał proponowany 

porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

b) w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

Radecznica 

c) w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Radecznica 

d) w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad.  

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi i wnioski 

dotyczące porządku obrad?  

Pan Wójt Edward Polak – wnioskuje o rozszerzenie porządku obrad o punkt 7 podpunkt         

e)  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. Wyjaśnił, iż jest to spowodowane tym że 

Gmina Radecznica otrzymała środki na odbiór i utylizacje azbestu, a żeby podpisać umowę      

o dofinansowanie musimy do końca maja wyłonić wykonawcę tego zadania. Żeby ogłosić 

jakiekolwiek zapytanie ofertowe gmina musi mieć środki na to zabezpieczone, co za tym 

idzie podjęcie takiej uchwały jest niezbędne po to aby wyłonić wykonawcę i podpisać umowę 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady Gminy odczytał ponownie porządek obrad z uwzględnieniem 

wniosku o dodaniu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024.   



Proponowany  porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

b) w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

Radecznica 

c) w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Radecznica 

d) w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

e) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

9. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad.  

 

Po odczytaniu porządku obrad odbyło się głosowanie jawne Radnych nad porządkiem obrad    

z wynikiem 14 głosów „za”,  porządek przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. punktu  3 - ego.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Zymon poinformował, że protokół z poprzedniej sesji RGR jest 

ogólnie dostępny w Urzędzie Gminy i na stronie Urzędu w BIP. Zaproponował przyjęcie 

protokołu w takiej formie w jakiej został sporządzony. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji z wynikiem 14 głosów „za”.  

 

Ad. punktu  4 - ego.  

 

Prowadzący obrady oznajmił, że w okresie między sesyjnym były podejmowane sprawy 

organizacyjno-prawne związane z objęciem przez niego funkcji Przewodniczącego Rady 

Gminy, miały także miejsce luźne rozmowy z mieszkańcami gminy, którzy sygnalizowali 

pewne potrzeby, oczekiwania i sprawy te będą poruszane na posiedzeniach poszczególnych 

komisji stałych Rady Gminy. 

 

Ad. punktu  5 - ego.  

 

W punkcie tym głos zabrali Radni.  

Pierwszy glos zabrał Radny Pan Jarosław Olech – poinformował nowego Wójta o tym, że 

mieszkańcy Gorajca Zagrobli są organizatorami dożynek parafialnych w tym roku. 



Przedstawił kwotę funduszu sołeckiego przeznaczonego na remont świetlicy wiejskiej            

w której mają odbyć się dożynki. Podkreślił, że odchodzący Wójt dołożył na ten cel kwotę 40 

tysięcy złotych, i po uwzględnieniu wszystkich kosztów jedna z firm wyceniła te wszystkie 

prace na 105 tysięcy złotych. Zapytał czy Wójt już się zdążył zapoznać ze stanem finansów 

gminy? i jak to ogólnie widzi żeby się wyrobić do końca sierpnia? Poprosił o określenie się 

Wójta w tym temacie.  

 

Ad. punktu  6 - ego.  

 

Pan Wójt Edward Polak dokonał sprawozdania z wykonania uchwał oraz działań 

prowadzonych w okresie między sesjami.  

Uchwały podjęte na ostatniej sesji przez Radę Gminy zostały przekazane do właściwych 

organów nadzoru w celu sprawdzenia poprawności z obowiązującym prawem.  

Zapoznał się także z dokumentami, sprawozdaniami w urzędzie oraz z informacją                    

o znacznych podwyżkach dla pracowników urzędu gminy. Poinformował o dwóch 

znaczących podwyżkach: jedna wyniosła ponad 5870 zł plus nagroda w wysokości 15 000 zł,  

druga była nieco niższa – 3218 zł. Były także niższe podwyżki. Podsumowując stwierdził, że 

wartość tych podwyżek jest bulwersująca i padło pytanie czy osoba, która przyznawała te 

podwyżki i osoby, które przyjęły je znają słowo przyzwoitość?  

Według Pana Wójta Gmina Radecznica jest gminą biedną i nie stać jej na takie podwyżki. 

Podkreślił, że niektóre przyznane wynagrodzenia są najwyższe w powiecie i poczynił 

działania w tym zakresie, które przyniosą stosowny skutek i na bieżąco będzie informował       

o ich wyniku na koniec podsumował całą zaistniałą sytuację słowami „tzw. kukułcze jaja 

podrzucone mi i Radnym” .  

 

Kolejnym zadaniem jest rajd pieszy zorganizowany przez Wójta Gminy i GCKSiT                

w Radecznicy dnia 19 maja 2024 roku. Celem rajdu jest promocja Gminy i roztocza. W kilku 

słowach została przedstawiona trasa rajdu.  

 

Następnym działaniem międzysesyjnym jest gminny dzień dziecka 2 czerwca 2024 roku 

zorganizowany na placu za Urzędem Gminy. Wójt Edward Polak poinformował o atrakcjach 

jakie będą przygotowane dla dzieci.  

 

Nadmienił o działaniach zmierzających do przywrócenia zespołu Akord.  

 

Została podjęta decyzja o zorganizowaniu Festiwalu Antonińskiego przypadającego na dzień 

16 czerwca 2024 roku gwiazdą wieczoru będzie Pani Halina Frąckowiak.  

 

Zgłosiła się osoba chętna do założenia żłobka na terenie Gminy Radecznica w budynku 

dawnej szkoły w Radecznicy. Będą rozważane warunki umowy.  

 

Wójt poinformował, że jest zainteresowany podmiot stworzeniem w Gminie Radecznica 

rehabilitacji dla osób, które tego wymagają oraz jakie na stanowisku do spraw zamówień 

publicznych nastąpiły zmiany.  



Ad. punktu 7- ego. 

                     

                    Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podejmowania uchwał. 

 

Pierwszą z przewidzianych na dzisiejszą sesję jest uchwała w sprawie: ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy. Projekt uchwały i materiały na dzisiejszą sesję Radni dostali 

elektronicznie. Prowadzący obrady poinformował, iż kwota wynagrodzenia, która została 

ustalona jest tożsamą kwotą która była dla poprzednio urzędującego Wójta. Zapytał czy Radni 

albo Wójt chcą się odnieść do tego punktu? Nikt nie zabrał głosu więc Przewodniczący Rady 

odczytał treść uchwały. Kolejno projekt uchwały został poddany pod głosowanie z wynikiem 

14 głosów „za” przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 

Następną uchwałą jest uchwała w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji 

Rady Gminy Radecznica. Przewodniczący Rady zaproponował aby każdy Radny był 

członkiem dwóch komisji oraz przedstawił propozycję maksymalnego składu ilościowego 

poszczególnych komisji Rady Gminy Radecznica:  

- Komisja Rewizyjna – 5 osób 

- Komisja Rolnictwa, Planowania i Budżetu – 6 osób 

- Komisja Samorządowa i  Socjalno-Społeczna – 6 osób  

- Komisja Kultury, Oświaty i Wychowania – 6 osób 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 5 osób 

 

Członkowie Rady nie zgłosili uwag do zgłoszonej propozycji więc został przyjęty wyżej 

wymieniony skład ilościowy poszczególnych komisji.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Zymon zaproponował przerwę aby Radni mogli zastanowić się 

do jakiej Komisji Rady Gminy chcą przynależeć. Radni stwierdzili, że nie ma potrzeby 

zarządzania przerwy. Obrady zostały kontynuowane bez przerwy.  

 

Obradując dalej Przewodniczący oznajmił, że Rada Gminy Radecznica organizuje swoje 

działania w pięciu komisjach stałych. Są to dwie komisje ustawowe: Komisja Rewizyjna        

i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji oraz trzy komisje stałe zapisane w statucie Gminy 

Radecznica: Komisja Rolnictwa, Planowania i Budżetu, Komisja Samorządowa i  Socjalno-

Społeczna, Komisja Kultury, Oświaty i Wychowania.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur do poszczególnych Komisji.  

 

 Komisja Rewizyjna 

- zgłoszony został Pan Zbysław Kijek – wyraził zgodę 

- zgłoszony został Pan Wiesław Studziński – wyraził zgodę  

- zgłoszona została Pani Joanna Małysz – wyraziła zgodę  

- zgłoszony został Pan Tomasz Mogielnicki – wyraził zgodę  

- zgłoszony został Pan Poświatowski Mirosław – wyraził zgodę 

Po zgłoszonych kandydaturach Przewodniczący Rady zamknął i zatwierdził listę.  



Komisja Rolnictwa, Planowania i Budżetu 

- zgłoszony został Pan Zbysław Kijek – wyraził zgodę 

- zgłoszony został Pan Poświatowski Mirosław – wyraził zgodę     

- zgłoszony został Pan Jarosław Olech – wyraził zgodę 

- zgłoszony został Pan Łukasz Chorzępa – wyraził zgodę 

- zgłoszony został Pan Jerzy Gumieniak – wyraził zgodę 

- zgłoszony został Pan Tomasz Mogirlnicki – wyraził zgodę 

- zgłoszona została Pani Joanna Małysz – wyraziła zgodę 

- zgłoszona została Pani Monika Hadam – wyraziła zgodę  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że liczba zgłoszonych kandydatur jest większa od liczby 

miejsc zaproponowanych w Komisji dlatego odbyło się przegłosowanie każdej kandydatury.  

 

Głosowanie jawne:  

Kandydat Pan Zbysław Kijek – 14 głosów „za” 

Kandydat Pan Mirosław Poświatowski  – 14 głosów „za” 

Kandydat Pan Jarosław Olech – 3 głosy „za”, 9 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymane”, 

kandydatura nie została uwzględniona.  

Kandydat Pan Łukasz Chorzępa – 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw” 

Kandydat Pan Jerzy Gumieniak – 4 głosów „za”, 9 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymany” 

kandydatura nie uzyskała poparcia.  

Kandydat Pan Tomasz Mogielnicki – 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymany” 

Kandydatka Pani Joanna Małysz – 13 głosów „za”, 1 głos „nieoddany” 

Kandydatka Pani Monika Hadam – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymany” 

 

Komisja Samorządowa i Socjalno-Społeczna  

 - zgłoszony został Pan Jarosław Olech – wyraził zgodę 

- zgłoszona została Pani Monika Hadam – wyraziła zgodę  

- zgłoszony został Pan Maciej Nastaj – wyraził zgodę  

- zgłoszony został Pan Jerzy Gumieniak – wyraził zgodę 

- zgłoszona została Pani Laura Sznitowska – wyraziła zgodę  

- zgłoszona została Pani Beata Pawelczyk – wyraziła zgodę  

- zgłoszony został Pan Zbysław Kijek- kandydatura została nieuwzględniona gdyż jest już 

członkiem dwóch Komisji.  

Po zgłoszonych kandydaturach Przewodniczący Rady zamknął i zatwierdził listę.  

 

Komisja Kultury, Oświaty i Wychowania 

 - zgłoszony został Pan Łukasz Chorzępa – wyraził zgodę 

- zgłoszony został Pan Jerzy Gumieniak – wyraził zgodę 

- zgłoszona została Pani Celina Jachymek – wyraziła zgodę  

- zgłoszona została Pani Beata Pawelczyk – wyraziła zgodę  

- zgłoszona została Pani Laura Sznitowska – wyraziła zgodę  

- zgłoszony został Pan Jarosław Olech – wyraził zgodę 

Lista została zamknięta i przyjęta w takim składzie w jakim została zgłoszona.  



Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

- zgłoszony został Pan Wiesław Studziński – wyraził zgodę  

- zgłoszony został Pan Maciej Nastaj – wyraził zgodę  

- zgłoszona została Pani Celina Jachymek – wyraziła zgodę  

- ponownie zgłoszony został Pan Wiesław Studziński  

- zgłoszony został Pan Jerzy Gumieniak – kandydatura została nieuwzględniona gdyż jest już 

członkiem dwóch Komisji.  

Przewodniczący Rady poinformował, że skład osobowy został ustalony w ilości 5 osób ale 

jak nie ma chętnych to będzie skład 3 osobowy. Ustawa nie narzuca składu ilościowego. Lista 

została zamknięta.  

 

Głos zabrał Pan Jerzy Gumieniak – podsumowując stwierdził, że nieobecny Pan Janusz Sołtys 

nie był by w żadnej Komisji i to tak proceduralnie nie może być.  

Przewodniczący obradom odniósł się to wypowiedzi Pana Jerzego Gumieniaka – podkreślił, 

że nieobecny Pan Janusz Sołtys ma takie uprawnienia żeby na piśmie złożyć deklaracje do 

której Komisji chce przynależeć.  

Radny Pan Jerzy Gumieniak – nadmienił, iż w perspektywie czasu będzie można wrócić do 

tego tematu. Kwestie tą potwierdził także Pan Przewodniczący Marcin Zymon.  

 

Przewodniczący Rady zarządził krótką przerwę aby Komisję się ukonstytuowały.  

   

 

Przerwa w obradach 13 
44

do 13 
58 

 

 

Wznawiając obrady Przewodniczący Rady przeszedł do odczytania projektu uchwały Rady 

Gminy Radecznica z dnia 17 maja 2024 roku w sprawie powołania składów osobowych 

stałych komisji Rady Gminy Radecznica.  

Radni zostali poproszeni o podjęcie wyżej wymienionej  uchwały, stosunkiem głosów 14 „za” 

uchwała została podjęta jednomyślnie.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady przeszedł do punktu wyboru przewodniczących 

poszczególnych komisji stałych Rady Gminy Radecznica. Poprosił o zgłaszanie kandydatur.  

 

Komisja Rewizyjna – zgłoszony Pan Mirosław Poświatowski – wyraził zgodę 

 

Prowadzący obrady nadmienił, że każda Komisja oprócz funkcji przewodniczącego ma też 

funkcję zastępcy przewodniczącego. Zapytał czy są jakieś kandydatury na zastępcę Komisji 

Rewizyjnej?  

 

Kandydatura Pana Wiesława Studzińskiego – wyraził zgodę  

 

Więcej zgłoszeń nie było, lista została zamknięta.  

 



Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Planowania i Budżetu. 

 

Kandydatura Pana Tomasza Mogielnickiego – wyraził zgodę  

Lista została zamknięta z braku kandydatur.  

 

Kolejno zgłoszono kandydatury na funkcję zastępcy przewodniczącego:  

zgłoszony Pan Mirosław Poświatowski – wyraził zgodę  

zgłoszony Pan Zbysław Kijek – wyraził zgodę  

odbyło się głosowanie nad wyborem zastępcy z wynikiem:  

- 11 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”- za kandydaturą Pana Mirosława Poświatowskiego 

Przewodniczący Rady oznajmił, że kandydatura Pana Mirosława Poświatowskiego została 

zaakceptowana przez Radę i nad drugą kandydaturą nie dokonuje się głosowania.  

 

Trzecią rozpatrywaną Komisją jest wybór przewodniczącego Komisji Samorządowej                

i Socjalno-Społecznej.  

 

Kandydatura Pana Macieja Nastaja – wyraził zgodę  

 

Z braku dalszych zgłoszeń Pan Maciej Nastaj został przewodniczącym Komisji 

Samorządowej i Socjalno-Społecznej.  

 

Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie osób na funkcję zastępcy wyżej wymienionej 

Komisji.  

Kandydatura Pani Moniki Hadam – wyraziła zgodę  

 

Z braku dalszych zgłoszeń Pani Monika Hadam została zastępcą przewodniczącego Komisji 

Samorządowej i Socjalno-Społecznej.  

 

Czwartą Stałą Komisją Rady Gminy jest Komisja Kultury, Oświaty i Wychowania.  

 

Na przewodniczącego została wyznaczona Pani Laura Sznitowska – wyraziła  zgodę 

Więcej zgłoszeń nie było, zgłoszona kandydatura została zaakceptowana bez głosowania.  

 

Na zastępcę Komisji Kultury, Oświaty i Wychowania został zgłoszony: 

Pan Łukasz Chorzępa – wyraził zgodę  

Przewodniczący Rady Pan Marcin Zymon stwierdził, że z braku dalszych zgłoszeń Pan 

Łukasz Chorzępa zostaję zastępcą przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty                        

i Wychowania.  

 

Ostatnią  Komisją jest Komisja Skarg Wniosków i Petycji.  

Na przewodniczącego tej Komisji został zgłoszony Pan Wiesław Studziński – wyraził zgodę. 

Z braku dalszych zgłoszeń przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został Pan 

Wiesław Studziński.  



Zastępcą została Pani Celina Jachymek, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Dalszych 

zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący Rady zarządził krótką przerwę.  

 

 

Przerwa w obradach 14 
09

do 14 
24 

 

 

Po przerwie kontynuując Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały Rady Gminy 

Radecznica z 17 maja 2024 roku w sprawie wyboru przewodniczących Stałych Komisji Rady 

Gminy Radecznica. Poprosił o przystąpienie Radnych do głosowania nad uchwałą                   

z wynikiem 14 głosów „za”, uchwała została przyjęta jednomyślnie.  

 

Wedle porządku obrad kolejną uchwałą rozpatrywaną na dzisiejszej sesji jest uchwała                 

w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Rady            

w skrócie przedstawił temat czego dotyczy ta uchwała i przeczytał także jej treść. Odbyło się 

głosowanie nad uchwałą z wynikiem 14 głosów „za” przyjęciem uchwały.  

 

Ostatnią uchwałą jest uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024.  

 

 

Przerwa w obradach 14 
30

do 14 
32 

 

 

Wznawiając obrady Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie zmian                

w budżecie gminy na rok 2024. Kolejno odbyło się głosowanie nad uchwałą z wynikiem 14 

głosów „za”, uchwała przyjęta jednomyślnie.  

 

 

Ad. punktu  8 - ego.  

Brak interpelacji.   

 

Ad. punktu  9 - ego.  

 

Pan Wójt odpowiedział na zgłoszone pytanie Pana Jarosława Olecha.  

Poprosił o poinformowanie o konkretnej dacie organizowanych Dożynek, aby nie zbiegło się 

to w czasie z Gminnymi Dożynkami, które zaplanowane są na 1 września 2024 roku. Rada 

Gminy będzie analizować budżet gminy i nie wiadomo które zadania zostaną utrzymane         

a które zdjęte ale jest przypuszczenie że akurat to zadnie zostanie utrzymane, wszystko będzie 

zależało od opinii Komisji Budżetowej.  

Pan Wójt odniósł się do zadań do realizacji, które zostały zaproponowane na ostatniej sesji 

poprzedniej Rady Gminy. Wartość tych zadań wyniosła ponad pół miliona złotych bez 

żadnych dofinansowań zewnętrznych. Jest potrzeba dobrej weryfikacji tych zadań czy akurat 



w tym momencie są one wszystkie potrzebne. W najbliższym czasie Komisje Rady Gminy 

będą wszystkie te zadania weryfikować. Jeszcze raz Wójt odniósł się do pytania Pana 

Jarosława Olecha i jest dobrej myśli że zadanie to zostanie podtrzymane w budżecie Gminy      

i postara się aby to zadanie wykonać i na Dożynki było jak trzeba.   

 

 

Ad. punktu  10 - ego.  

 

Głos zabrał Pan Jarosław Olech – zapytał czy sesję Rady Gminy będą się odbywać zawsze     

o godzinie 13
00

?  poprosił o zmianę godziny na wcześniejszą z uwagi na to aby nie marnować 

całego dnia.  

 

Pani Beata Pawelczyk – zaproponowała aby na następną sesję zaprosić Państwa Sołtysów.  

 

Przewodniczący Rady odpowiadając stwierdził ,że na następną sesję zaproszenia dla 

Sołtysów już pójdą. Jeżeli chodzi o wniosek Pana Jarosław Olecha będzie uwzględniony                  

i tzw. złoty środek dla wszystkich znaleźć.  

 

Ad. punktu  11 - ego.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie ma więcej wniosków i pytań. Podziękował za 

spokojny przebieg sesji i zamknął II sesję IX Kadencji Rady Gminy Radecznica.  

 

 

       PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY 

   Marcin Zymon 

 

Protokołowała: 

A. Janowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


